
 
 
 

Referat af møde i afdelingsbestyrelsen – Skårupvej 
Onsdag d. 12. februar 2025 kl. 17:00, Skårupvej 136 (Grønt fælleshus) 

 

Tilstæde 
Hanne, Helle, Jimmi, Janni, Martin, Anders (Driftchef), Brian (Driftsleder) 

Fraværende 
 

Referent 
Martin 

 
Dagsorden 

1. Godkendelse af referart fra sidste møde d. 09/10-24 
Referatet er godkendt og ligger tilgængeligt på skårupvej.dk. 
 
 

2. Nyt til og fra Driftschefen 
 

a. Godkende budget 
Budgettet blev diskutteret og godkendt. 
 
Under budget snakkeden faldt emnet kort på varmen i vores fælleshuse. 
De radiatorskjulere som skjuler radiatorerne er ikke optimale, da de ikke 
lader varmen komme ud. Derfor skal vi have indhentet et tilbud på at få 
freset nogle riller i. Janni har fået den opgave. 
 
 

3. Nyt til og fra Driftslederen 
 

a. Budget opfølgning 
Budgettet ser fint ud.  
 
 

b. Status på opgaver 
Ejendomskontoret er blevet kontaktet af en beboer, som ønsker lås på de 
opsatte bomme i den grønne afdeling. 
 
Der var bred enighed om at det ikke var optimalt at sætte lås på, da det vil 
besværliggeøre fremkommeligheden for beboere, arbejdsfolk og evt. 

 



 
 
 

redningspersonale. I stedet får vores medarbejdere på Skårupvej besked 
på at lukke bommene, hvis de ser de står åbent. 
 
 

4. Nyt fra formanden 
 

a. Beboermøde afholdes torsdag d. 13/3-25 kl. 19 i nr. 136. 
Invitation vil blive omdelt. 
 
 

5. Nyt til og fra bestyrelsen 
 

a. Har opsætningen af fodhegnet haft den ønskede effekt? Skal der gøres 
mere? 
Vi har fået opsat fodhegn i grøn afdeling, da der ofte blev parkeret i 
græsset. Eftersom man ikke længere kan parkere der har det haft den 
ønskede effekt. Hegnet skal have en omgang maling til sommer. 
 

b. Opsætning af sten/krukke for at forhindre uhensigtsmæssig parkering.  
Vi fortsætter arbejdet med at forhindre parkeringer der er til gene. Derfor 
bliver der opsat en pullert mellem skraldeskur og nr. 160 for at forhindre at 
biler parkerer der. 
 

c. Nyt altangræs på reposerne 
Det altangræs der ligger på repoerne hos de lejemål der har en trappe op 
til første sal, skal have det skiftet. Ejendomskontoret er på opgaven. 
 

d. Nye navneskilte 
Vi snakkede kort om, hvorvidt vi skulle have nye navneskilte ved vores 
hoveddøre, da de nuværende har en del år på bagen. Vi fortsætter med 
nuværende løsning indtil videre og skifter muligvis senere til Dymolabels i 
stedet. 
 
 
 

6. Nyt fra Grundejerforeningen og Hvidovre Boligselskab 
 

a. Grundejerforeningen 
Intet nyt.  
 
 

7. Næste møde 
Onsdag d. 9/4-25 kl. 17 i nr. 136 

 



 
 
 

 
 

8. Eventuelt 
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